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Vragen van het lid Dobbe (SP) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn
en Sport over het bericht dat 73% van de zorgverleners aangeeft dat de tijd die
ze aan administratie besteden de laatste vijf jaar is toegenomen (ingezonden
17 juni 2024).

Vraag 1
Wat is uw reactie op de «Zorg- & Welzijnsbarometer» van de FNV, waaruit
blijkt dat 73% van de zorgverleners aangeeft dat de tijd die ze aan administra-
tie besteden de laatste vijf jaar is toegenomen?1

Vraag 2
Erkent u dat het feit dat de administratie de laatste jaren verder is toegeno-
men, aantoont dat uw aanpak om de administratie in de zorg te verminderen
is mislukt? Hoe vindt u zelf dat het gaat?

Vraag 3
Deelt u de mening dat er een fundamentelere aanpak van de bureaucratie in
de zorg moet komen, die verder gaat dan de huidige tekortschietende
actieplannen?

Vraag 4
Hoe reageert u op het feit dat 62% van de respondenten die de te hoge
administratieve last hebben aangekaart niet het idee heeft dat daar iets mee
gedaan wordt? Deelt u de mening dat dit aangeeft dat er een fors gebrek is
aan zeggenschap van zorgverleners over hun eigen werk? Zo ja, wat bent u
van plan om hieraan te gaan doen?

Vraag 5
Bent u bereid om in gesprek te gaan met de FNV over de resultaten van dit
onderzoek en de meer dan 8.000 ideeën van zorgverleners om de bureaucra-
tie te verminderen die zij hebben verzameld?

1 FNV-onderzoek naar administratiedruk in Zorg & Welzijn. De adminstratiedruk is de laatste vijf
jaar toegenomen. – FNV
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